
Åreberättelse Rävsnäs byalag 

 

Under året har verksamheten präglats av Covid-19 pandemin varför få åtgärder genomförts. 

 

 Den planerade åtgärden på Tunholmen uteblev pga att ingen entreprenör inkom med offert. 
 Den första delen av brygga på Tunholmen lades ut enligt plan. 
 Håkan Matsson, Koholma, anlitades för att slå gräset på Hamnbacken (S:5) 
 Kommunens planer för utbyggnad av hamnen fortgick och det blev uppenbart att kommunen 

inte har för avsikt att ta Räfsnäsbornas åsikter i beaktande varför vi får driva frågorna 
juridiskt vi överklaganden mm. 
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